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Emne: Kosting av vei 
 
Hei. 
 
Lurer på korleis det ligger an med kosting av veier og fortau på Lindås? Det flyter regelrett over av 
strøsand mange plasser. Spesielt i Kolåsfeltet. Det blir ikkje spart på strøsand om vinteren og da bør 
det kostast tidleg på våren. No vil gjerne gåande og syklande ha den vekk. Det var ein kostebil innom 
seint i april, men denne har ikkje vist seg sidan. 
 
Frå tidlegare år pleier det også å vere veldig dårlig med kosting på gang og sykkelvegen frå Åse og 
mot Seim og gamlevegen rundt tunellane på Seim.  
 
 
Helsing Roald 
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